



## Milaha Reports a 21% Increase in Net Profit for Q1 2022

19 April 2022

**Doha, Qatar** - Qatar Navigation (Milaha) Q.P.S.C. today announced its financial results for the three months ended March 31, 2022.

Key financial highlights:

- Operating revenues of QAR 913 million for the three months ended March 31, 2022, compared to QR 675 million for the same period in 2021
- Operating profit of QAR 194 million for the three months ended March 31, 2022, compared to QAR 131 million for the same period in 2021
- Net profit of QAR 360 million for the three months ended March 31, 2022, compared to QAR 297 million for the same period in 2021
- Earnings per share increased to QAR 0.32 for the three months ended March 31, 2022 compared to QAR 0.26 for the same period in 2021

**Milaha Maritime & Logistics'** net profit increased by QAR 46 million on the back of continued strong container shipping rates and internal optimization measures.

**Milaha Gas & Petrochem's** net profit increased by QAR 21 million, mainly a result of higher income from our associate companies.

**Milaha Offshore's** net profit increased by QAR 6 million, driven by strong revenue growth and increased performance of key assets.

**Milaha Capital's** net profit decreased by QAR 8 million, with lower investment income partially offset by increased real estate profits.

**Milaha Trading's** bottom line decreased by QAR 1 million due to margin compression in our marine & lubricant business.

The company will conduct an investor conference call on Thursday, April 21 at 1:30pm Doha time, to further discuss its results. The conference call may be accessed by telephone by dialing 00 800 100 443 and entering the Conference ID: 8742628. Further information can be found on our website [www.milaha.com](http://www.milaha.com).

**END**



## **About Milaha**

The company was established in July 1957 as the first public shareholding company registered in Qatar and holds commercial registration no. 1. Milaha's current activities include marine transportation in gas, petroleum products, containers and bulk; offshore support services; port management and operations; logistics services; shipyard; trading agencies; real estate investments; and asset management.

The legal entity, Qatar Navigation Q.P.S.C. (QNNS), is publicly listed on the Qatar Exchange. For further details please visit the company's website [www.milaha.com](http://www.milaha.com)

## **For additional information, please contact:**

### **Shareholder Relations**

Tel: +974 4494 9873; Fax: +974 44949886

Email: [ysakhawy@milaha.com](mailto:ysakhawy@milaha.com)

### **Corporate Communications**

Tel: +974 4494 9624; Fax: +974 4483 3244

Email: [CorporateComms@milaha.com](mailto:CorporateComms@milaha.com)



## ملاحة تسجل زيادة في صافي الربح بمقدار 21% في الربع الاول من 2022

19 ابريل 2022

الدوحة، قطر – أعلنت شركة الملاحة القطرية ش.م.ع.ق (ملاحة) اليوم عن نتائجها المالية لفترة الثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2022.

### المؤشرات المالية الرئيسية:

- بلغت الإيرادات التشغيلية 913 مليون ريال قطري لفترة الثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2022، مقارنة مع 675 مليون ريال قطري لنفس الفترة من عام 2021
- بلغت الأرباح التشغيلية 194 مليون ريال قطري لفترة الثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2022، مقارنة مع 131 مليون ريال قطري لنفس الفترة من عام 2021
- بلغ صافي الربح 360 مليون ريال قطري لفترة الثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2022، مقارنة مع 297 مليون ريال قطري لنفس الفترة من عام 2021
- ارتفع العائد على السهم إلى 0.32 ريال قطري لفترة الثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2022، مقارنة مع 0.26 ريال قطري لنفس الفترة من عام 2021

ارتفع صافي الربح في قطاع ملاحة البحرية واللوجستية بمقدار 46 مليون ريال قطري نتيجة استمرار ارتفاع أسعار شحن الحاويات والإجراءات الداخلية لرفع كفاءة التشغيل.

ارتفع صافي الربح في ملاحة للغاز والبتروكيم بمقدار 21 مليون ريال قطري نتيجة ارتفاع الإيرادات من الشركات الزميلة.

ارتفع صافي الربح في قطاع ملاحة لدعم المنصات والخدمات البحرية بمقدار 6 مليون ريال قطري مدفوعاً بنمو قوي في الإيرادات وزيادة أداء الأصول الرئيسية.

انخفض صافي الربح في قطاع ملاحة كابيتال بمقدار 8 مليون ريال قطري نتيجة انخفاض دخل الاستثمار الذي تم تعويضه جزئياً ارتفاع أرباح العقارات.

انخفض صافي الربح في قطاع ملاحة للتجارة بمقدار 1 مليون ريال قطري بسبب انخفاض هامش الربح في الأعمال البحرية وزيوت التشحيم.

ستقوم الشركة بعقد مكالمة جماعية للمستثمرين في تمام الساعة 1:30 بعد الظهر بتوقيت الدوحة يوم الخميس الموافق 21 ابريل 2022 لمناقشة النتائج المالية. يمكن المشاركة في هذه المكالمة عبر الاتصال بالرقم (00800100443) وإدخال الرمز التعريفي الخاص بالمكالمة (8742628). لمزيد من المعلومات يرجى زيارة موقع ملاحة [www.milaha.com](http://www.milaha.com).

انتهى



## نبذة عن ملاحة

تأسست ملاحة في يوليو 1957 كأول شركة مساهمة عامة مسجلة في قطر وتحمل السجل التجاري رقم (1). تشمل أعمال الشركة حالياً عمليات النقل البحري للغاز والمنتجات النفطية والحاويات والبضائع السائبة وخدمات دعم المنصات البحرية وإدارة الموانئ والخدمات اللوجستية واصلاح السفن والوكالات التجارية والاستثمارات العقارية بالإضافة إلى إدارة الاصول.

ان شركة الملاحة القطرية ش.م.ع.ق (QNNS) مدرجة في بورصة قطر. للمزيد من المعلومات يرجى زيارة موقعنا الالكتروني

[www.milaha.com](http://www.milaha.com)

للمزيد من التفاصيل يرجى الاتصال:

### علاقات المساهمين

هاتف: +974 44949873 فاكس: +974 44949886

او البريد الالكتروني [ysakhawy@milaha.com](mailto:ysakhawy@milaha.com)

### الاتصالات المؤسسية

هاتف: +974 44949624 فاكس: +974 44833244

أو بالبريد الالكتروني : [CorporateComms@milaha.com](mailto:CorporateComms@milaha.com)